
14. Traktat międzynarodowy zakazujący stosowania amunicji kasetowej (debata)

Pytanie ustne (O-0048/2007) zadane przez Josepa Borrella Fontellesa, w imieniu komisji DEVE, do Rady:
w sprawie międzynarodowego traktatu zakazującego stosowania amunicji kasetowej w następstwie deklaracji
z Oslo (B6-0319/2007)

Pytanie ustne (O-0052/2007) zadane przez Josepa Borrella Fontellesa, w imieniu komisji DEVE, do Komisji:
w sprawie międzynarodowego traktatu zakazującego stosowania amunicji kasetowej w następstwie deklaracji
z Oslo (B6-0320/2007)

Josep Borrell Fontelles zadał pytania ustne.

Manuel Lobo Antunes (urzędujący Przewodniczący Rady) odpowiedział na pytanie (B6-0319/2007).

Benita Ferrero-Waldner (członkini Komisji) odpowiedziała na pytanie (B6-0320/2007).

Głos zabrali: Tunne Kelam, w imieniu grupy PPE-DE, Ana Maria Gomes, w imieniu grupy PSE, Elizabeth
Lynne, w imieniu grupy ALDE, Frithjof Schmidt, w imieniu grupy Verts/ALE, Tobias Pflüger, w imieniu
grupy GUE/NGL, Alain Hutchinson, Annemie Neyts-Uyttebroeck i Carl Schlyter.

PRZEWODNICTWO: Manuel António dos SANTOS

Wiceprzewodniczący

Głos zabrali: Luis Yañez-Barnuevo García, Manuel Lobo Antunes i Benita Ferrero-Waldner.

Projekt rezolucji złożony na podstawie art. 108 ust. 5 Regulaminu na zakończenie debaty:

— Karl von Wogau, José Ignacio Salafranca Sánchez-Neyra i Stefano Zappalà, w imieniu grupy PPE-DE,
Josep Borrell Fontelles, Ana Maria Gomes i Alain Hutchinson, w imieniu grupy PSE, Annemie Neyts-
Uyttebroeck i Elizabeth Lynne, w imieniu grupy ALDE, Ryszard Czarnecki, Adam Bielan i Ģirts Valdis
Kristovskis, w imieniu grupy UEN, Angelika Beer, Frithjof Schmidt i Raül Romeva i Rueda, w imieniu
grupy Verts/ALE, André Brie, Tobias Pflüger, Gabriele Zimmer, Luisa Morgantini, Kyriacos Triantaphylli-
des, Esko Seppänen i Erik Meijer, w imieniu grupy GUE/NGL, w sprawie światowego traktatu o zakazie
stosowania amunicji kasetowej (B6-0429/2007).

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 7.13 protokołu z dnia 25.10.2007.

(Posiedzenie zostało chwilowo zawieszone w oczekiwaniu na turę pytań)

15. Tura pytań (pytania do Rady)

Parlament rozpatrzył pytania do przedłożenia Radzie (B6-0318/2007).

Pytanie 1 (Manuel Medina Ortega): Fundusz solidarności na wypadek klęsk.

Manuel Lobo Antunes (urzędujący Przewodniczący Rady) udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania
uzupełniające, które skierowali Manuel Medina Ortega, Elizabeth Lynne i Jörg Leichtfried.

Pytanie 2 (Marie Panayotopoulos-Cassiotou): Zintegrowana polityka europejska na rzecz osób niepełnos-
prawnych.

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Marie
Panayotopoulos-Cassiotou, Paul Rübig i Reinhard Rack.
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Na pytania 3, 4 i 5 nie udzielono odpowiedzi, ponieważ tematy, których dotyczą, są już wpisane do
porządku obrad trwającej sesji miesięcznej.

Pytanie 6 (Sarah Ludford): Przestępstwa seksualne.

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Sarah
Ludford, Mairead McGuinness i Jörg Leichtfried.

Pytanie 7 (Lambert van Nistelrooij): Fuzja spółek Suez i Gaz de France.

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierował Lam-
bert van Nistelrooij.

Pytanie 8 zostało wycofane.

Z powodu nieobecności pytającego pytanie 9 zostaje pozostawione bez odpowiedzi.

Pytanie 10 (Roberta Alma Anastase): Ułatwienia wizowe dla obywateli Republiki Mołdowy oraz Gruzji.

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowały
Roberta Alma Anastase i Danutė Budreikaitė.

Pytanie 11 (Dimitrios Papadimoulis): Utworzenie europejskich sił obrony cywilnej.

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Dimi-
trios Papadimoulis, Justas Vincas Paleckis i Reinhard Rack.

Pytanie 12 (Bernd Posselt): Losy Ukshina Hotiego.

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierował Bernd
Posselt.

Pytanie 13 (Robert Evans): Zmiany klimatu.

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Robert
Evans i Mairead McGuinness.

Pytanie 14 (Mairead McGuinness): Poruszenie na światowych rynkach finansowych.

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierowała Mai-
read McGuinness.

Pytanie 15 (Johan Van Hecke): Rosnąca liczba agencji europejskich.

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierował Johan
Van Hecke.

Pytanie 16 (Bill Newton Dunn): Całodobowa alarmowa sieć kontaktowa poświęcona cyberprzestępczości.

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierował Bill
Newton Dunn.

Pytanie 17 (Ilda Figueiredo): Zakaz odwiedzania obywateli kubańskich więzionych w Stanach Zjednoczo-
nych Ameryki.

Manuel Lobo Antunes udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierowała Ilda
Figueiredo.

Odpowiedzi na pytania pozostawione bez odpowiedzi z braku czasu zostaną udzielone na piśmie (patrz
załącznik pełnego sprawozdania z obrad).

Tura pytań do Rady została zamknięta.

(Posiedzenie zostało zawieszone o godz. 19.30 i wznowione o 21.00.)
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PRZEWODNICTWO: Martine ROURE

Wiceprzewodnicząca

16. Skład komisji i delegacji

Przewodniczący otrzymał od grupy PSE następujące wnioski w sprawie mianowania:

— komisja BUDG: Gary Titley w miejsce Neeny Gill

— komisja JURI: Neena Gill w miejsce Gary'ego Titleya

— komisja LIBE: Armando França

— Delegacja do spraw stosunków z państwami Zatoki Perskiej, w tym Jemenem: John Attard-Montalto nie
jest już członkiem

— Delagacja ds. stosunków z krajami Wspólnoty Andyjskiej: Armando França

— Delegacja ds. stosunków z Półwyspem KoreańskimDelegacja ds. stosunków z Półwyspem Koreańskim:
John Attard-Montalto

Nominacje te zostaną uznane za ratyfikowane, jeśli począwszy od chwili obecnej do zatwierdzenia niniej-
szego protokołu nie zostanie zgłoszone żadne zastrzeżenie.

17. Produkcja opium do celów medycznych w Afganistanie (debata)

Sprawozdanie zawierające projekt zalecenia Parlamentu Europejskiego skierowanego do Rady w sprawie
produkcji opium do celów medycznych w Afganistanie [2007/2125(INI)] — Komisja Spraw Zagranicznych.
Sprawozdawca: Marco Cappato (A6-0341/2007)

Marco Cappato przedstawił sprawozdanie.

Głos zabrała Benita Ferrero-Waldner (członkini Komisji).

Głos zabrali: Carlo Fatuzzo, w imieniu grupy PPE-DE, Ana Maria Gomes, w imieniu grupy PSE, Marios
Matsakis, Salvatore Tatarella, w imieniu grupy UEN, Raül Romeva i Rueda, w imieniu grupy Verts/ALE,
Miroslav Mikolášik, Józef Pinior, Horia-Victor Toma, Ryszard Czarnecki, Vittorio Agnoletto, Charles Tan-
nock, Richard Howitt, Bogdan Golik, Inger Segelström, Marco Cappato i Benita Ferrero-Waldner.

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 7.14 protokołu z dnia 25.10.2007.

18. Poprawa skuteczności wykonywania orzeczeń w Unii Europejskiej (debata)

Sprawozdanie dotyczące Zielonej księgi w sprawie poprawy skuteczności wykonywania orzeczeń w Unii
Europejskiej: zajmowanie rachunków bankowych [2007/2026(INI)] — Komisja Prawna.
Sprawozdawca: Kurt Lechner (A6-0371/2007)

Kurt Lechner przedstawił sprawozdanie.

Głos zabrał Franco Frattini (Wiceprzewodniczący Komisji).
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